
Berglia Huseierforening (BHF) 

Referat fra styremøte 

Tid: 04. september 2023 kl. 20 

Møtested: NB73 

Tilstede: Joachim Øwre Israelsbakk (NB73) 
Sarah Erin Braathen (ØB65) 
Jørg Krause (ØB59) 
Kristine Young-Halvorsen (NB80) - referent 

Fraværende Henrik Torget (ØB41) 

1. TV og fiber, oppfølgingssak 

Tilbakemeldinger fra husstandene har blitt svart ut gjennom sommeren.   

Styret har igjen gjort en sammenligning med flere andre tilbydere. Ingen andre leverandører  

har et bedre tilbud gitt vår intensjon om at hver enkelt i større grad dekker forbruk av TV og 

internett etter egen interesse. Vi ønsker derfor å akseptere tilbud fra Telenor.   

Styret vil be om at infrastruktur vurderes og utbedres i forbindelse med inngåelse av ny 

avtale.  

Forventet oppstart av nytt tilbud er oktober/november.  

2. Lekkasjer fra tak i garasje, oppfølgingssak 

Meldt inn ny sak fra kortrekka Øvre Berglia. Sak fra forrige møte har ingen videre utvikling 

og ingen ytterlige lekkasjer er rapportert. Styret følger saken videre.  

Fra forrige møte: Husstand melder om lekkasje i garasjetak i nedre rekke. Potensiell lekkasje 

etter utbedring av lekeplass. Følger situasjonen og rapporterer om endring/forverring 

3. Uvær – Avløp og overvann 

Behov for opprydding i kummer og avløp. Utrede videre hvordan vi kan sikre av vann ledes 

til de avløpene som er. Styret vurderer videre behov for nye tiltak. Følges opp på neste 

møte. 

4. Høstdugnad 

Dato for høstdugnad: 17-18. oktober 

Aktivitetsliste utarbeides på neste møte 

5. Gatelys 

Forsinket gjennomføring av oppgradering fra Bærum kommune. Forventer utskiftning i løpet 

av høsten. Beboere oppdateres kontinuerlig på Facebooksiden.   
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6. Endringer i styret – nytt styremedlem 

Henrik Torget (ØB41) flytter. Det har blitt utlyst ledig plass i styret via Facebooksiden. Asgeir 

Vikanes (NB68) har meldt interesse og blir opptatt i styret ved neste styremøte.  

7. Neste møte   

Neste møte: 9. oktober. NB73. 

Oppfølgingssaker - Ingen videre utvikling. Følges opp ved neste styremøte 

8. Utvidelse hos Franzefoss  

Høringsrunde pågår. Ingen videre utvikling.  

Den 19.12.2022 mottok Berglia Huseierforening sak 20/9596-RASK – Høring / offentlig 

ettersyn – detaljregulering for utvidelse av steinbrudd på Steinshøgda. Det ble informert om 

saken på huseierforeningens FB side og ingen innspill utover tidligere bemerkninger fra 

huseierforeningen ble mottatt. Svar på høringen til Bærum Kommune ble levert 10.02.2023.  

Følges opp videre.  

 

Har du saker du ønsker å ta opp, kontakter du en i styret eller sender mail til 

styret@berglia.net  

04.09.2023 

mailto:styret@berglia.net

